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Další vývoj TEXu

Na každé TEXové konferenci se od roku 1989 ozývají otázky spojené
s dalším vývojem TEXu. V Texasu to byla přednáška Franka Mittelba-
cha

”
Budoucnost TEXu“. Další podobné příspěvky následovaly a diskuse

o tomto palčivém tématu nekončí. Budoucnost TEXu je již standardním
námětem každé z posledních konferencí o TEXu.

K nastoupení cesty k dalšímu vývoji TEXu se rozhodla skupina ně-
mecky píšících uživatelů DANTE vytvořit pracovní skupinu. Nemá jít
o nějakou mezinárodní iniciativu DANTE, ale o spolupráci všech, které
takový projekt zajímá. Každý je zván, aby přispěl svými nápady a po-
žadavky, resp. i prací v tomto směru. I když dosud není nic definitivně
rozhodnuto, jsou plánovány tři fáze.

1. etapa: Co je potřeba změnit?
2. etapa: Jak se dá těchto změn dosáhnout?
3. etapa: Realizace.

Projekt by měl začít na březnovém TEXovém setkání DANTE v Ham-
burku. Tam by měla být vytvořena pracovní skupina, která by měla
jednotlivé fáze projektu řídit.

Myslím, že další vývoj TEXu je velmi důležitý, protože konkurenční
firmy nezahálejí a jejich produkty jsou stále vylepšovány. Proto je důle-
žité, aby TEX, případně jeho pokračovatel zůstal tam, kde po celou řadu
let byl, tj. aby zůstal stále tím opravdu nejlepším.

Joachim Lammarsch,
President DANTE e.V.
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